
PROTOKÓŁ Nr XLVII/2014

z XLVII Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 30 października 2014 r. od godziny 1300 do 1435 w sali nr 9 Urzędu

Miejskiego w Wyrzysku

Obecni:

•Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1    

•Maria Bratkowska – Burmistrz Wyrzyska,

•Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

•Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy,

•Ireneusz Subczyński– Radca Prawny,

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

•Kamila Bąk – Kierownik biura ds. oświaty, zdrowia, kultury, sportu i promocji gminy,

•Adam Smełsz – Informatyk,

•Marcin Radeberg-Skorzysko – Kierownik Biura ds. zagospodarowania przestrzennego,

•Mateusz Murach – podinspektor ds. promocji gminy.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

•Czesław Pająk – Dyrektor M-GOK w Wyrzysku.

•Inni goście  :

•Rafał Głyżewski – redaktor naczelny portalu internetowego www.naszwyrzysk.pl,

•Dominika Łoboda – Tygodnik Nowy,

•Barbara Piorunowska – Prezes TPW w Wyrzysku,

•Leszek Przybylski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Wyrzysku,

•Anna Borowska – Prezes Szpitala Powiatowego w Wyrzysku,

•Thabit A. Sinjab – Dyrektor ds. lecznictwa w Szpitalu Powiatowym w Wyrzysku Sp. z o.o.,

•Tomasz Bugajski – Członek Zarządu Województwa Wielkopolskiego,

•Barbara Klóska – Dyrektor DPS Falmierowo,

•Krzysztof Banach –  DPS Falmierowo,

•Bartosz Skrzypczak – Projektant MPZP Kosztowo-Rzęszkowo,

•Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2, 
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•Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr

3.  

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Wybór sekretarza obrad.

4. Przedstawienie porządku sesji.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

6. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

7. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:  

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2014 r.,

2) miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  rejonie  miejscowości

Kosztowo i Rzęszkowo,

3) rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w związku z podjęciem uchwały

nr  XXXVII/344/2013  Rady Miejskiej  w Wyrzysku  z  dnia  30  grudnia  2013 roku  w

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie miejscowości

Dobrzyniewo i Kosztowo,

4) rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w związku z podjęciem uchwały

nr  XXXVII/344/2013  Rady Miejskiej  w Wyrzysku  z  dnia  30  grudnia  2013 roku  w

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie miejscowości

Dobrzyniewo i Kosztowo,

5) Programu współpracy Gminy Wyrzysk z  organizacjami  pozarządowymi,  kościelnymi

osobami  prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz  stowarzyszeniami  jednostek

samorządu  terytorialnego  działającymi  na  obszarze  Gminy Wyrzysk  w sferze  zadań

publicznych na rok 2015,

6) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Wyrzysk przyznanych

szkołom i przedszkolom prowadzonym na terenie Gminy Wyrzysk przez osoby fizyczne

i osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego, trybu i zakresu kontroli

prawidłowości ich wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczania dotacji,

7) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

8) wprowadzenia opłaty od posiadania psów, ustalenia wysokości i sposobu jej poboru,
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9) opłaty targowej,

10) obniżenia ceny skupu żyta dla wymiaru podatku rolnego w 2015 r.,

11) ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,

    9.  Informacja  Przewodniczącego Rady Miejskiej  i  Radnych o  działaniach  podejmowanych

  w okresie międzysesyjnym.

       10. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych w okresie międzysesyjnym interpelacjach

              oraz odpowiedziach na te interpelacje.

       11. Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

       12. Wystąpienia sołtysów i przewodniczącego Zarządu Osiedla.                                               

       13. Wolne głosy i wnioski.

       14. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za rok 2013:

24) informacja  Burmistrza  o  złożonych  oświadczeniach  przez:  skarbnika  

gminy, sekretarza, kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  osoby

zarządzające gminnymi osobami prawnymi  oraz  osoby  wydające  decyzje  administracyjne  w

imieniu burmistrza,  

25) informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  dot.

oświadczeń majątkowych radnych,

26) informacja Wojewody Wielkopolskiego dot. złożonych oświadczeń przez

Burmistrza i Przewodniczącego Rady,

27) informacja  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w  Pile  i  Złotowie  dot.

oświadczeń majątkowych  za  2013  rok  złożonych  Burmistrzowi  oraz

Przewodniczącemu Rady.

       15.  Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Otwarcie sesji.

Sesję  otworzył  i  obradom przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  –  Pan

Ireneusz Przydział. Przewodniczący bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady stwierdził, że w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 14 radnych, tj.

93,3% ustawowego składu organu. 

Ad. 3 Wybór sekretarza obrad.
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Obowiązki sekretarza obrad zgodnie z zasadą wg kolejności alfabetycznej objął radny, Pan Piotr

Kuna.

Ad. 4 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady  zapytał,  czy  do  przesłanego  porządku  obrad  są  uwagi  bądź  propozycje

zmian?

Pani Burmistrz Wyrzyska – Maria Bratkowska powiedziała, że prosi o przyjęcie do porządku obrad

projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji  przedmiotowych dla zakładu budżetowego

Samorządowej Administracji Mieszkaniowej w Wyrzysku. Pani Burmistrz dodała, że dany projekt

był omawiany na posiedzeniach wszystkich komisji. 

Przewodniczący obrad powiedział, że proponuje aby zdjąć z porządku obrad w głównym punkcie 8

podpunkt  8,  9 i  10.  Przewodniczący wyjaśnił,  że  projekty uchwał dotyczą stawek podatków, a

obradujące  komisje  podjęły decyzje,  że  nie  zmieniają  stawek podatków więc  nie  ma  potrzeby

podejmowania  nowych  uchwał.  Następnie  Przewodniczący  obrad  w  ramach  uporządkowania

powiedział żeby za podpunktem 7 umieścić podpunkt 10, a jako podpunkt 11 wprowadzić projekt

uchwały wskazany przez Panią Burmistrz. 

W związku z tym Przewodniczący zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad

projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji  przedmiotowych dla zakładu budżetowego

Samorządowej Administracji Mieszkaniowej w Wyrzysku.

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie,  przy poparciu 14 głosów „za” przyjęła  do porządku

obrad projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie za zdjęciem z porządku obrad 3 projektów

uchwał.

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie, przy poparciu 14 głosów „za” zdjęła z porządku obrad 3

projekty uchwał.

Na koniec Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie nad przyjęciem porządku obrad sesji  po

zmianach.

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie, przy poparciu 14 głosów „za” przyjęła porządek obrad

po zmianach.

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo był dostępny do wglądu w biurze

Rady,  a także przed Sesją i  była  zatem możliwość zapoznania się z jego treścią.  W związku z

powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.
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W wyniku głosowania, Rada jednogłośnie, w obecności 14 radnych przyjęła protokół z XLVI sesji

Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 30 września 2014 roku.

Ad. 6 Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym  z

wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady zapytał, czy chciałby ktoś zabrał głos w powyższym zakresie. 

Nie podjęto dyskusji.

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie  międzysesyjnym oraz informacja z realizacji

uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku podjętych na XLV sesji w dniu 29 sierpnia 2014 r. stanowi

załącznik nr 4.

Ad. 7 Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości.

Przewodniczący obrad, Pan Ireneusz Przydział powiedział, że na sali obecny jest Pan Marszałek

Tomasz Bugajski, a radnych Rady Powiatu w Pile nie ma ponieważ jednocześnie odbywa się Sesja

Rady Powiatu w Pile.

Pan Tomasz Bugajski – Członek Zarządu Województwa Wielkopolskiego powiedział, że dziękuje

za zaproszenie na sesje i dodał, że chciałby przeprosić radnego, Pana Romana Łukę, który imiennie

nie otrzymał odpowiedzi na złożone zapytanie, a był jako pierwszy promotorem napędowym w

danej sprawie budowy drogi Osiek-Wyrzysk. Kontynuując Pan Tomasz Bugajski powiedział, że w

międzyczasie udzielili odpowiedzi dla radnych Dyrektor Departamentu Transportu Wojewódzkiego

Zarządu Dróg i  Marszałek Województwa oraz Pani Burmistrz.  Następnie Pan Tomasz Bugajski

powiedział,  że  w  dalszym  ciągu  podtrzymuje  to  co  powiedział  na  ostatniej  sesji  ponieważ  w

międzyczasie nic się nie zmieniło. Z dzisiejszego dnia jest potwierdzenie, że ta droga, o której była

mowa,  ten  odcinek,  który jest  gotowy według dokumentacji  i  pozwolenia  budowlanego będzie

realizowany jako pierwszy odcinek inwestycji 2014-2020 w nowym rozdaniu. Pani Burmistrz miała

również  wątpliwość,  którą  wyraziła  w  gazecie  i  Pan  Tomasz  Bugajski  uważa,  że  to  pismo

wyjaśniło,  że tak jest  zaplanowane, że inwestycja będzie realizowana tak jak od początku było

ustalone etapowo. Następnie Pan Tomasz Bugajski zwrócił się do Pana Przewodniczącego obrad

czy ma odczytać dane pisma?

Przewodniczący obrad powiedział, że wszyscy radni zapoznali się z treścią danych pism więc nie

ma potrzeby ich odczytywania.

W związku z tym Pan Tomasz Bugajski powiedział, że nie będzie ich odczytywał. Następnie Pan

Tomasz Bugajski powiedział, że z ostatniego wystąpienia na sesji zrobiono z Niego kozła ofiarnego

oraz nazwano kłamcą i  w związku z tym chciałby zdementować dany artykuł,  który na piśmie

został zdementowany przez Marszałka Pana Jankowiaka do redakcji Tygodnika Nowego i się nie
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ukazał. Łatwo jest zrobić krzywdę ale naprawić już jej nie jest łatwo. W związku z tym Pan Tomasz

Bugajski  zacytował  treść  wysłanego  pisma:  ,,13  października  2014  roku  Wicemarszałek

Województwa Wielkopolskiego Wojciech Jankowiak skierował do Tygodnika Nowego pismo. W

związku z artykułem prasowym, który ukazał się 7 października 2014 roku w sprawie rozbudowy

drogi  wojewódzkiej  nr 194 na odcinku Wyrzysk-Osiek nad Notecią  w artykule błędnie podano

oznaczenie drogi jako droga wojewódzka nr 195. Pod sensacyjnym tytułem Bugajski tłumaczy się z

niedotrzymanej  obietnicy.  Jako  Wicemarszałek  Województwa  Wielkopolskiego  odpowiedzialny

między innymi za inwestycje na drogach wojewódzkich informuję, że pierwszy etap rozbudowy

obejmujący prace w miejscowości Wyrzysk na odcinku 2,17 km był rzeczywiście przewidziany do

realizacji na lata 2014-2015 w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na

lata 2007-2013. Jednakże ze względu na konieczność ogłoszenia ponownego przetargu na budowę

obwodnicy  Czarnkowa  i  skierowania  na  ten  cel  wszystkich  dostępnych  środków  Samorząd

Województwa  musiał  zrezygnować  w  bieżącym  roku  z  zaplanowanej  realizacji  tego  zadania.

Informuję, że Samorząd Województwa dysponuje pełną dokumentacją techniczną wraz z decyzją o

zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej na odcinku miejscowości Wyrzysk od skrzyżowania

ulicy  Staszica,  Bydgoska,  Kościuszki  do  ulicy  Przemysłowej.  Na  pozostałe  odcinki  od  ulicy

Przemysłowej w Wyrzysku do miejscowości Osiek nad Notecią dokumentacja projektowa zostanie

zlecona  w terminie  późniejszym.  Przedmiotowa  inwestycja  znalazła  się  na  pierwszym miejscu

przewidzianej do realizacje w ramach perspektywy unijnej 2014-2020 i obejmuje swoim zakresem

także przebudowanie istniejących chodników. Trudno więc jest sprawę rozpatrywać w kontekście

niedotrzymania  obietnicy  pamiętając  realia  rzeczywiste  ekonomicznie.  Z  poważaniem

Wicemarszałek Wojciech Jankowiak”. Takie wyjaśnienie zostało złożone i Pan Tomasz Bugajski

powiedział,  że nic innego na sesji  nie powiedział  i  te słowa podtrzymuje,  że inwestycja jest  w

planie,   będzie realizowana w pierwszej kolejności z inwestycji  robót drogowych na odcinkach

wojewódzkich. Kończąc Pan Tomasz Bugajski powiedział, że dziękuje za możliwość sprostowania i

odczytania ponieważ warto jest słuchać dwóch stron, a to co zostało powiedziane to pismo również

potwierdza.  Następnie Pan Tomasz Bugajski powiedział, że ma jeszcze jedną ważna sprawę dla

danego  środowiska,  mieszkańców  Gminy  Wyrzysk  ponieważ  2  września  zostało  skierowane

oświadczenie  do  wszystkich  mediów  istniejących  w  regionie  powiatu  pilskiego  jako  radnego

Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  i  zacytował:  ,,W  związku  z  pojawiającymi  się

insynuacjami jakobym popierał likwidację Szpitala Powiatowego w Wyrzysku pragnę niezwłocznie

i zdecydowanie zdementować pogłoskę. Chciałbym jeszcze raz podkreślić, że dzisiaj dyskutujemy

o  szpitalu,  który  jest  dalej  własnością,  naszą  samorządu  powiatowego.  Dyskutując  szukamy

rozwiązań aby znaleźć optymalny sposób na funkcjonowanie tego szpitala. Jeszcze raz podkreślam,

6



iż  byłem  odpowiedzialny  poprzednio  za  przekształcenie  tego  szpitala,  pozostawienie  go  w

strukturach  samorządowych  i  jestem  za  tym  aby  taki  stan  stał  dalej  i  nigdy  nie  wyrażałem

akceptacji do likwidacji szpitala w Wyrzysku. Ponadto informuję zainteresowanych, że zrobię to co

do  mnie  należy  aby szpital  funkcjonował  dalej  przy  pomocy samorządów gminnych  w nowej

strukturze.  Z  poważaniem Tomasz  Bugajski”.  Kończąc  Pan Tomasz  Bugajski  dodał,  że  jedyne

media, które zamieściły dane oświadczenie to były media internetowe, a oświadczenie wysłano do

12. 

Następnie Przewodniczący obrad zapytał się czy ktoś z radnych czy sołtysów chciałby zabrać głos i

skierować pytanie do przybyłych gości?

Radna,  Pani  Teresa  Pinkowska  powiedziała,  że  miałaby  prośbę  do  władz  porządkowych,  a  w

szczególności do policji i Straży Miejskiej o częstsze patrole poszczególnych miejscowości.  Radna

dodała, że rozpoczyna się sezon wyborczy i w związku z tym jak prawo przykazuje dużo różnych

obwieszczeń  wyborczych  wywieszanych  jest  w  każdej  miejscowości.  Kontynuując  radna

powiedziała, że przerasta to czasami głowy młodych ludzi, którzy tworzą sobie zabawę i zaraz po

zawieszeniu zdzierają dane obwieszczenia rzucając obok co powoduje zaśmiecanie miejscowości.

Według radnej powinny być częstsze przejazdy oraz kontrole miejscowości poprzez Straż Miejską.

Kończąc  radna  powiedziała,  że  widzi  po  swojej  miejscowości,  że  tam  gdzie  jest  najciemniej

zbierają się osoby i zakłócają spokój. 

Pan  Leszek Przybylski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Wyrzysku powiedział, że

rozpoczyna się okres przedwyborczy i zawieszane są wszelkiego rodzaju plakaty, a w obowiązkach

Policji leży to aby nie dopuszczać do wandalizmu i niszczenia plakatów wyborczych. Kontynuując

Pan Leszek Przybylski powiedział, że oczywiście policjanci w ramach patroli będą to kontrolować i

cały czas  likwidowane są przypadki  niszczenia mienia,  a do dnia dzisiejszego nie  ma żadnego

oficjalnego  zgłoszenia  o  przypadku  zniszczenia  plakatów  wyborczych.  Natomiast  jeżeli  takie

zgłoszenia będą to przeprowadzane będą czynności wyjaśniające w sprawie ustalenia sprawców. 

Następnie głos zabrał Pan Thabit A. Sinjab – Dyrektor ds. lecznictwa w Szpitalu Powiatowym w

Wyrzysku Sp. z o.o.  powiedział,  że chciałby również i  w imieniu Pani Prezes podziękować za

wsparcie Pani Burmistrz i Rady, które było udzielane, a przede wszystkim za udostępnienie sali

widowiskowej i wsparcie finansowe przy organizacji III Powiatowej Konferencji Nowotworowej w

Wyrzysku.  Kończąc  Pan  Dyrektor  ds.  lecznictwa  powiedział,  że  dziwi  się  jednak,  że  pomimo

zaproszenia wszystkich mediów nikt nie pojawił się na konferencji gdzie było prawie 350 osób. 

Radny, Pan Leonard Borowczyk powiedział, że dopiero jak zobaczył na sali Pana Dyrektora ds.

lecznictwa to przypomniały się Jemu pewne refleksje z ostatniej sesji popularno-naukowej, która
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miała pozytywne strony i odbicie w części społeczeństwa. W związku z tym radny podziękował w

imieniu mieszkańców Panu Doktorowi oraz wszystkim organizatorom, płatnikom, którzy pozwolili

na zorganizowanie danej konferencji. Jednocześnie radny bardzo poprosił o nierezygnowanie z tego

typu popularyzacji zdrowia i jeżeli mógłby podpowiedzieć to prosi o zaproszenie na następny raz

również i młodzieży ze szkoły średniej.  

Pan  Leszek Przybylski – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Wyrzysku powiedział, że

chciałby  jeszcze  podziękować  w  Swoim  jak  i  w  imieniu  kierownictwa  za  wszelką  pomoc

finansową,  materialną  i  za  decyzje  umożliwiające  dysponowanie  określonymi  środkami

finansowymi, jak i również dofinansowaniem zakupu radiowozu czy innych rzeczy.  

Po wnioskach i pytaniach do Radnych Powiatu, wystąpieniach zaproszonych gości Przewodniczący

Rady o godz. 13.30 zarządził  5-minutową przerwę w obradach. O godzinie  13.35 wznowiono

obrady.

Ad. 8 Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na  2014 r.

W  związku  z  tym,  że  projekt  tej  uchwały  był  przedmiotem  obrad  wszystkich  komisji,

Przewodniczący powiedział,  że wszystkie cztery komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt tej uchwały.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XLVII/415/2014 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

 

2)  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  rejonie  miejscowości

Kosztowo i Rzęszkowo,

W  związku  z  tym,  że  projekt  tej  uchwały  był  przedmiotem  obrad  wszystkich  komisji,

Przewodniczący powiedział, że Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa, Komisja Rolnictwa

i  Ochrony Środowiska oraz Komisja  Rewizyjna głosowały jednogłośnie pozytywnie.  Natomiast

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego głosowała 3 głosy ,,za” przyjęciem projektu uchwały

oraz 1 głos ,,wstrzymujący”. 

Pan  Marcin  Radeberg-Skorzysko  –  Kierownik  Biura  ds.  zagospodarowania  przestrzennego

powiedział,  że  daną  uchwałę  należy przegłosować  4  razy.   Zgodnie  z  art.  20  ust.  1  ustawy o
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planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym rada podejmuje uchwałę po stwierdzeniu, że nie

narusza  ona  ustaleń  w studium.  Następnie  w związku z  tym,  że  wpłynęły do  ustaleń  projektu

uchwały dwie  uwagi,  które  nie  zostały uwzględnione  przez  burmistrza  to  każdą  uwagę  należy

rozpatrzyć i przegłosować. Jeżeli wynik trzech poprzednich głosowań będzie pozytywny to czwarte

głosowanie będzie już nad projektem danej uchwały w całości.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku pierwszego głosowania przy 14 głosach „za” przegłosowano, że uchwała nie narusza

ustaleń zawartych w studium.

W wyniku  drugiego  głosowania  przy 14  głosach ,,za”  przegłosowano nie  uwzględnienie  uwag

zgłoszonych przez Panią I.N.

W wyniku trzeciego głosowania  przy 14 głosach ,,za”  przegłosowano nie  uwzględnienie  uwag

zgłoszonych przez Pana J.J.

W wyniku czwartego głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XLVII/416/2014 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

3)  rozpatrzenia  wezwania  do  usunięcia  naruszenia  prawa  w  związku  z  podjęciem

uchwały nr XXXVII/344/2013 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 30 grudnia 2013 roku w

sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  rejonie  miejscowości

Dobrzyniewo i Kosztowo,

W  związku  z  tym,  że  projekt  tej  uchwały  był  przedmiotem  obrad  wszystkich  komisji,

Przewodniczący powiedział,  że wszystkie cztery komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt tej uchwały.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XLVII/417/2014 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

4)  rozpatrzenia  wezwania  do  usunięcia  naruszenia  prawa  w  związku  z  podjęciem

uchwały nr XXXVII/344/2013 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 30 grudnia 2013 roku w

sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  w  rejonie  miejscowości

Dobrzyniewo i Kosztowo,

W  związku  z  tym,  że  projekt  tej  uchwały  był  przedmiotem  obrad  wszystkich  komisji,
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Przewodniczący powiedział,  że wszystkie cztery komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt tej uchwały.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XLVII/418/2014 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

5)  Programu  współpracy  Gminy  Wyrzysk  z  organizacjami  pozarządowymi,

kościelnymi  osobami  prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz  stowarzyszeniami

jednostek samorządu terytorialnego działającymi na obszarze Gminy Wyrzysk w sferze zadań

publicznych na rok 2015,

W  związku  z  tym,  że  projekt  tej  uchwały  był  przedmiotem  obrad  wszystkich  komisji,

Przewodniczący powiedział,  że wszystkie cztery komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt tej uchwały.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XLVII/419/2014 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

6)  ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  z  budżetu  Gminy  Wyrzysk

przyznanych szkołom i przedszkolom prowadzonym na terenie Gminy Wyrzysk przez osoby

fizyczne i osoby prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego, trybu i zakresu kontroli

prawidłowości ich wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczania dotacji,

W  związku  z  tym,  że  projekt  tej  uchwały  był  przedmiotem  obrad  wszystkich  komisji,

Przewodniczący powiedział,  że wszystkie cztery komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt tej uchwały.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania nad

uchwałą dotycząca Wyrzyska.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 14 głosach „za”.

Uchwała Nr XLVII/420/2014 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.
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7) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

O godzinie 13.50 salę obrad opuścił radny, Pan Waldemar Tryba.

W  związku  z  tym,  że  projekt  tej  uchwały  był  przedmiotem  obrad  wszystkich  komisji,

Przewodniczący powiedział,  że wszystkie cztery komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt tej uchwały.

Przewodniczący obrad powiedział, że podatek od budynków mieszkalnych w 2014 roku wynosił

0,69 zł, a w 2015 roku, proponowana stawka to 0,70 zł. Podatek od nieruchomości związanych z

prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych

na prowadzenie działalności gospodarczej w 2014 roku wynosił 19,85 zł, a proponowana stawka na

2015 to 18,93 zł.  Podatek od nieruchomości zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w

zakresie  obrotu  kwalifikowanym  materiałem  siewnym  w  2014  roku  wynosił  10,61  zł,  a

proponowana  w  2015  roku  stawka  to  10,65  zł.  Podatek  od  nieruchomości  związanych  z

udzielaniem świadczeń zdrowotnych w 2014 roku wynosił 4,66 zł, a w 2015 roku proponowana

stawka  to  1,68  zł.  Podatek  od  nieruchomości  od  budynków  pozostałych,  w  tym  zajętych  na

prowadzenie  odpłatnej  statutowej  działalności  pożytku  publicznego  w  2014  roku  -  5,18  zł,

proponowana stawka na 2015 rok 5,20 zł. Podatek od nieruchomości od budowli związanych ze

zbiorowym zaopatrzeniem w wodę i zbiorowym odprowadzaniem ścieków w 2014 roku wynosił

0,5%, proponowana na 2015 rok stawka pozostaje bez zmian i tak samo jak od pozostałych gdzie

było  2%  i  ma  pozostać  2%.  Podatek  od  gruntów  związanych  z  prowadzeniem  działalności

gospodarczej w 2014 roku wynosił 0,71 zł, a proponowana stawka na 2015 rok to 0,72 zł. Podatek

od gruntów pod jeziorami,  zajętych pod zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych w

2014 roku wynosił 4,56 zł,  a proponowana stawka na 2015 rok to 4,58 zł.  Podatek od gruntów

pozostałych,  z  w  tym  zajętych  na  prowadzenie  odpłatnej  statutowej  działalności  pożytku

publicznego przez organizacje pożytku publicznego w 2014 roku wynosił 0,24 zł, a proponowana

stawka na 2015 rok to 0,25 zł. 

Radny, Pan Stefan Rymer powiedział, że chciałby zaakcentować aby znalazło to odzwierciedlenie,

że  wzrost stawek przewidywanych na 2015 rok wynosi w zdecydowanej większości 0,4 %. Są

jednak  przypadki  gdzie  przekracza  to  wskaźnik  inflacyjny  ale  wynika  to  z  prostej  zasady

matematycznej ponieważ jakby przyjęło się wzrost o 0,4% to należałoby pobierać opłaty gdzieś z

trzeciego miejsca po przecinku i  w tym przypadkach nastąpił wzrost o 1 grosz. Kończąc radny

powiedział,  że prosi sołtysów i media aby przekazać to społeczeństwu ponieważ jest  to  istotna

informacja, że nie przekroczono wskaźnika inflacji.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?
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Nie podjęto dyskusji.

Wobec  nie  podjęcia  dalszej  dyskusji  w  powyższym  zakresie,  Przewodniczący  przystąpił  do

głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 13 głosach „za”.

Uchwała Nr XLVII/421/2014 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

8) obniżenia ceny skupu żyta dla wymiaru podatku rolnego w 2015 r.,

W  związku  z  tym,  że  projekt  tej  uchwały  był  przedmiotem  obrad  wszystkich  komisji,

Przewodniczący powiedział,  że wszystkie cztery komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt tej uchwały.

Przewodniczący obrad powiedział, że w 2014 roku maksymalna cena skupu żyta wynosiła 69,28 zł

za 1 dt, a ustalono 60,00 zł.  W 2015 roku maksymalna cena skupu żyta to 61,37 zł za 1 dt, a

proponowana stawka to 55,00 zł. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 13 głosach „za”.

Uchwała Nr XLVII/422/2014 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

9) ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładu budżetowego Samorządowej

Administracji Mieszkaniowej w Wyrzysku.

W  związku  z  tym,  że  projekt  tej  uchwały  był  przedmiotem  obrad  wszystkich  komisji,

Przewodniczący powiedział,  że wszystkie cztery komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały

projekt tej uchwały.

Następnie Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym zakresie?

Nie podjęto dyskusji.

Wobec nie podjęcia dyskusji w powyższym zakresie, Przewodniczący przystąpił do głosowania.

W wyniku głosowania uchwała podjęta została jednogłośnie, przy 13 głosach „za”.

Uchwała Nr XLVII/423/2014 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

O godzinie 13.58 na salę obrad wrócił radny, Pan Waldemar Tryba. 

  

Ad. 9 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.
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Radny, Pan Roman Łuka powiedział, że w dniu 7 października odbył comiesięczny dyżur radnego

gdzie  mieszkańcy zgłosili  szereg  uwag i  problemów i  były to  m.in.:  niepalące  się  lampy przy

oczyszczalni ścieków, uszkodzony most na ulicy Pod Czubatką oraz prośba o korektę i uzupełnienie

znaków drogowych przy wjeździe z ulicy 22 Stycznia na ulicę Pod Czubatką. Kontynuując Pan

Roman  Łuka  powiedział,  że  wysłał  pisma  z  podziękowaniami  do  Panów  Posłów  Stanisława

Kalemby i Romualda Ajchlera oraz dodał, że uczestniczył w spotkaniu z Panem Posłem Kalembą

oraz  w  konferencji  antyrakowej.  Kończąc  radny  powiedział,  że  kilkakrotnie  interweniował  u

pracowników merytorycznych Urzędu Miejskiego w Wyrzysku odnośnie naprawy mostu na ulicy

Pod Czubatką. W związku z tym radny stwierdza, że zostało to bardzo szybko naprawione tak jak i

zagłębienia na ulicy Ślusarskiej i Gołębiej. 

Radny, Pan Józef Jasik powiedział, że na posiedzeniu ostatniej sesji zgłaszał interpelację odnośnie

dokonywania  odpłatności  za  parkowanie  w  sobotę  i  stwierdzenie  czy  dany  dzień  jest  dniem

roboczym czy też nie. Z uwagi na to, że z nowelizacji ustawy o drogach publicznych pobiera się

opłatę za postój pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania w wyznaczonym miejscu

w określone dni robocze,  w określonych godzinach lub całodobowo. Radny wyjaśnił,  że dostał

odpowiedź  udzieloną  przez  Pana  Mecenasa  i  jednocześnie  zapoznając  się  z  przepisami  w  tej

materii, łącznie z jedną  z ostatnich uchwał Naczelnego Sądu Administracyjnego z 2011 roku gdzie

nadal do dnia dzisiejszego w ustawodawstwie polskim nie ma określenia definicji  dni robocze.

Natomiast  kategoria  dni  wolnych  określa  ustawa  1951  roku  i  przeszło  60  lat  ustawodawstwo

polskie nie potrafiło poradzić sobie z tym problemem. W związku z tym charakter dnia soboty jest

do dnia dzisiejszego różnorako interpretowany oraz jest przyczyną wielu wątpliwości zarówno w

zakresie  prawa  administracyjnego,  cywilnego  czy  kodeksu  cywilnego.  Kontynuując  radny

powiedział,  że  efekt  jest  taki,  że  po  tych  kilkudziesięciu  latach  w  tym  kilkunastu  wyrokach,

uchwałach  czy  postanowieniach  pojawiło  się  określenie  wolnej  soboty  jako  dodatkowego  dnia

wolnego od pracy poza niedzielą. Od tego czasu każda interpretacja, każde orzeczenie różnie ten

temat interpretowały przy czym należy podkreślić,  że kodeks pracy wskazuje jednoznacznie, że

tydzień jest pięciodniowym tygodniem pracy. Kończąc radny powiedział,  że na dzień dzisiejszy

polemika, czy dyskusja na temat co z tym dniem sobotnim, jak go traktować w zakresie ustawy o

drogach jest zbędna.  Nie mniej jednak każdy samorząd daną sprawę w jakiś sposób rozwiązuje, są

samorządy gdzie dzień jest wolny od opłaty i są takie gdzie jest pobierana opłata. Radni następnej

kadencji powinni do danego tematu wrócić ponieważ na dzień dzisiejszy z uwagi na okres czasowy

nie można w dalszym ciągu podchodzić do tematu. 

Ad.  10  Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  złożonych  w  okresie  międzysesyjnym
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interpelacjach oraz odpowiedziach na te interpelacje.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  na  Jego  ręce  wpłynęła

interpelacja Pana Roman Łuki, na którą został udzielona odpowiedź. 

Ad. 11   Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Radny,  Pan  Roman  Łuka powiedział,  że  pierwsza  interpelacja  składana  jest  w  imieniu

mieszkańców Wyrzyska, a w szczególności mieszkańców ulicy Pod Czubatką. W związku z tym

radny  poprosił  o  udzielenie  odpowiedzi  kiedy  planowane  są  działania  związane  z  obniżeniem

uciążliwości  odorowych  w  okolicy  oczyszczalni  ścieków.  Następnie  radny  powiedział,  że

uprzejmie prosi o podjęcie działań mających na celu wyegzekwowanie od wykonawcy terminowej i

efektywnej realizacji inwestycji pn. ,,rewitalizacja i zagospodarowanie terenu przy stawie i w parku

miejskim w Wyrzysku”. Radny dodał, iż termin wykonania danego zadania niebawem upływa, a

wykonywane prace przebiegają opieszale. 

Odpowiadając Pani Burmistrz  powiedziała, że jeżeli chodzi o sprawę odoru przy oczyszczalni to

kiedy została przebudowana główna przepompownia to do Urzędu nie trafiły żadne zgłoszenia o

jakiś uciążliwościach. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że jeżeli chodzi o oczyszczalnie to

przypomina, iż czeka gminę duże zadania dotyczące modernizacji i rozbudowy co jest od dawna

sygnalizowane.  Będą to  duże sumy jeżeli  chodzi  o  wydatki  inwestycyjne i  wielki  problem dla

gminy ponieważ  Spółka  sama  tego  nie  uciągnie.  W momencie  kiedy będzie  przebudowywana

oczyszczalnia to nowe rozwiązania będą dużo lepsze technologicznie niż obecne. Natomiast jeżeli

chodzi o rewitalizacje terenu przy stawie to Pani Burmistrz powiedziała, że została otrzymana przez

radnych informacja w sprawozdaniu z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, z której

wynika, że termin będzie wydłużony z różnych względów, które są w nim opisane.

Radny, Pan Stefan Rymer skierował pytanie do Pani Burmistrz czy zostały podjęte działania w

zakresie usprawnienia działania zielonego przycisku parkomatu na Placu Wojska Polskiego. Radny

dodał, że od kilku dni nie idzie danego przycisku wcisnąć i wiele nasłuchał się od innych osób na

dany temat,  a  o  nieprawidłowym działaniu  przycisku  widać  po  samym przycisku  ponieważ  w

środku jest duże wyżłobienie jakby ktoś jakimś narzędziem próbował go wcisnąć. Kończąc radny

powiedział, że wymaga on naprawy ponieważ niepotrzebne są komentarze na dany temat.

Pani Burmistrz powiedziała, że problem przycisku znany jest od dłuższego czasu i zamówione jest

inne rozwiązanie, a rzeczywiście tak zostało to skonstruowane, że należy użyć dużo siły i sprytu

żeby sobie z nim poradzić. 

Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że w związku z tym co powiedziała Pani Burmistrz to jak

będą traktowane osoby, a w szczególności panie, które nie mogą poradzić sobie z wydrukowaniem
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opłaty, którą należy położyć w pojeździe. Nie może być takiej sytuacji, że należy używać siły czy

jakiegoś sprytu aby wydrukować dany bilet.  W związku z tym radny poprosił o rozwiązanie tej

sytuacji do czasu kiedy przycisk będzie normalnie funkcjonował. 

Pani Burmistrz powiedziała, że osobiście nie ma problemu z wydrukowaniem ale oczywiście takie

osoby,  które  zgłaszają  się  do  Straży  Miejskiej,  że  mają  z  tym  problem,  to  ich  wnioski  są

rozpatrywane i dane osoby nie są karane. 

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski powiedział, że  w miesiącu maju 2014 roku zgłosił interpelację

na  temat  postawiania  wiaty na peronie  kolejowym w Osieku nad Notecią,  a  Urząd wystąpił  z

pismem do Zakładu Linii Kolejowych w Szczecinie. Radny dodał, że zostało otrzymane pismo,

które  zawierało  między innymi  taką  treść  i  radny zacytował:  ,,Zakład  Kolejowy w Szczecinie

informuje, że nie będzie możliwe ustawienie wiaty przystankowej na peronie stacji Wyrzysk-Osiek

w bieżącym roku z uwagi na brak środków finansowych w budżecie naszego Zakładu, który został

przydzielony na 2014 rok”. Radny wyjaśnił, że brakuje jednego zdania, które wskazywałoby, że

środki na dane zadnie zostaną ujęte w budżecie na 2015 rok. W związku z tym radny powiedział, że

prosi o ponowne skierowanie danego wniosku o to aby znalazły się środki w budżecie 2015 roku na

dane zadanie. 

Pani  Burmistrz  powiedziała, że  pismo  oczywiście  zostanie  wystosowane  ale  nie  możne  dać

gwarancji  na  to  czy w  budżecie  Kolei  Państwowych  na  2015  roku znajdą  się  środki  na  dane

zadanie. Można poprosić o uzupełnienie danej odpowiedzi czy zaplanują środki w budżecie 2015

roku na dane zadanie czy też nie. 

Ad. 12 Wystąpienia sołtysów i przewodniczącego Zarządu Osiedla.

Sołtys Bąkowa, Pani Krystyna Gwizdowska  powiedziała, że chciałaby podziękować za szybką

interwencje  dotycząca  utwardzenia  drogi.  Pani  Sołtys  wyjaśniła,  że  we  wrześniu  na  zebraniu

wiejskim mieszkanki Komorowa mające dzieci w latach szkolnych zgłosiły problem, że ich dzieci

chodzą w błocie na przystanek autobusowy, a w danym roku zakładana była w Bąkowie kanalizacja

co spowodowało zniszczenie drogi. Mieszkanki zaproponowały wysypanie chociażby ścieżki ale

Pani Burmistrz wraz z Panią Stefaniak i Panem Przydziałem porozumieli się, że wystarczy gruzu

aby  daną  drogę  podratować.  Po  skończeniu  kanalizacji  droga  została  naprawiona,  a  w  dniu

wczorajszym był jeszcze walec, który to wszystko utwardził. Kończąc Pani Sołtys powiedziała, że

bardzo dziękuje za daną szybką interwencję. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że miło to słyszeć.  

Ad. 13 Wolne głosy i wnioski.
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Pan  Tomasz  Bugajski  –  Członek  Zarządu  Województwa  Wielkopolskiego  powiedział,  że

chciałby podziękować Wysokiej Radzie za 4 lata dobrej współpracy z Samorządem Województwa

Wielkopolskiego.  Kontynuując  Pan  Tomasz  Bugajski  powiedział,  że  przyszło  mu  pełnić  daną

funkcję  i  na  tyle  ile  mógł  i  pozwalały na  to  przepisy starał  się  pomóc  i  pamiętać  o  gminach

szczególnie z północnej Wielkopolski. 

Głos  zabrał  radny,  Pan  Leonard  Borowczyk, który  powiedział,  że  zbliża  się  okres

przedwyborczy,  a  to  co  chce  powiedzieć  nie  jest  związane  z  tym,  że  chce  się  pokazać  przed

wyborami. Kontynuując radny powiedział, że rzeczywiście kadencja się kończy i w związku z tym

chciałby  podziękować  między  innymi  wyrzyskim  policjantom,  że  nasilili  działania  co

spowodowało, że środowisko staje się środowiskiem bezpiecznym.  Następnie radny podziękował

Pani Burmistrz i Jej pracownikom, którzy przyczynili się do naprawy dziur na ulicy Kwiatowej i

Różanej. 

Radny,  Pan  Stefan  Rymer powiedział,  że  swego  czasu  został  złożony  wniosek  w  sprawie

rozważenia możliwości  zdjęcia znaku ograniczenia prędkości do 40 kilometrów od ulicy Rzecznej

w kierunku Piły. W związku z tym radny chciał się dowiedzieć na jakim jest to etapie ponieważ

według radnego oceny jak i mieszkańców dany znak staje się zbędny w związku z tym, że nie jest

to już droga krajowa i ruch jest o wiele mniejszy. 

Pani  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  organizacja  ruchu  została  już  zatwierdzona,  a  rano

została przeprowadzona rozmowa z Panią Stefanik, która miała zlecić zdjęcie danego znaku. 

Radny, Pan Ryszard Janowiak powiedział, że w związku z ostatnim wypadkiem przy moście w

Wyrzysku chciałby poprosić  aby w godzinach rannych postawić jakąś osobę ze znakiem, która

przeprowadzałaby dzieci na drugą stronę.  Radny dodał, że jet to bardzo uczęszczane przez dzieci

przejście dla  pieszych.

Pani Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że następnego dnia po wypadku zostało zgłoszone na piśmie

do  zarządcy  drogi  o  wprowadzenie  dodatkowego  sposobu  zwiększenia  bezpieczeństwa.

Zaproponowano światła albo inne ostrzeżenia ale do dnia dzisiejszego nie uzyskano odpowiedzi. 

W związku z brakiem dalszej dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący zamknął

jawną sesję Rady Miejskiej i poprosił o pozostanie na sali Panią Burmistrz, radnych Rady Miejskiej

oraz pracownika ds. obsługi rady gminy.

Ad. 14 Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych za rok 2013:

1)  informacja  Burmistrza  o  złożonych  oświadczeniach  przez:  z-cę  burmistrza,

skarbnika  gminy,  sekretarza,  kierowników  jednostek  organizacyjnych  gminy,  osoby
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zarządzające gminnymi osobami prawnymi oraz osoby wydające decyzje administracyjne w

imieniu burmistrza,

Głos zabrała Burmistrz – Maria Bratkowska, która poinformowała, że w 2014 r. wpłynęło łącznie

29  oświadczeń  majątkowych,  z  tego  27  oświadczeń  złożonych  zostało  wg  stanu  na  dzień

31.12.2013  r.,  1  oświadczenie  złożone  zostało  przez  pracownika  Urzędu  w  związku  z

upoważnieniem Burmistrza do wydawania decyzji administracyjnych, 1 oświadczenie w związku z

rozwiązaniem  stosunku  pracy  przez  pracownika  Urzędu  Miejskiego.  Pani  Burmistrz

poinformowała, że wszystkie oświadczenia zostały przeanalizowane. Stwierdza się, co następuje:

wszystkie  osoby obowiązane  do  złożenia  Burmistrzowi  oświadczeń  majątkowych  złożyły je  w

ustawowym terminie, tj.: do dnia 30 kwietnia 2014 r. - w odniesieniu do oświadczeń za rok 2013

lub  w  terminie  30  dni  od  dnia  upoważnienia  do  wydawania  w  imieniu  Burmistrza  decyzji

administracyjnych, bądź rozwiązania stosunku pracy; do oświadczeń majątkowych, które złożono

do dnia 30 kwietnia 2014 roku załączone zostały wymagane zeznania podatkowe PIT za rok 2013,

składane w urzędzie skarbowym; większość złożonych oświadczeń zawiera niezbędne informacje,

o których mowa w art.  24 h ust.  1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. W

wyniku  analizy  oświadczeń  majątkowych  stwierdzono  nieprawidłowości  polegające  na  braku

wymaganych danych lub wystąpieniu różnic w stosunku do danych roku poprzedniego u 8 osób, po

czym Pani Burmistrz dodała, że były to drobne nieprawidłowości niewymagające wystąpienia do

dyrektora urzędu kontroli skarbowej z wnioskiem o kontrolę złożonych oświadczeń majątkowych.

2)  informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  dot.  oświadczeń

majątkowych radnych,

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował, że stosownie  do art. 24 h ust. 3 i 4 ustawy

o samorządzie gminnym radni składają pierwsze oświadczenia majątkowe w terminie 30 dni od

dnia złożenia ślubowania. Kolejne oświadczenie radni składają co roku do dnia 30 kwietnia, według

stanu na dzień 31 grudnia  roku poprzedniego w 2 egzemplarzach  wraz z  kopią osiągniętego

dochodu w roku podatkowym,  tzw.  PIT,  z  tego jeden egzemplarz  oświadczenia  przekazano do

Urzędu Skarbowego pismem Nr OR. 0043.3.2014 z dnia  6 maja 2014 r. 

Oświadczenie Przewodniczącego Rady Miejskiej przesłane zostało zgodnie z właściwością

Wojewodzie Wielkopolskiemu pismem Nr OR.0043.2.2014 z dnia 25 kwietnia 2014 r.

W myśl  art.  24 h ust.  8  ustawy o samorządzie gminnym,  podmiot  dokonujący analizy danych

zawartych w oświadczeniach jest uprawniony do porównania treści analizowanego oświadczenia

majątkowego z danymi zawartymi w informacjach o dochodach osiągniętych w roku podatkowym

2013, tj. załączonym PIT oraz treścią oświadczeń majątkowych z roku poprzedniego.
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Podmiot  dokonujący  analizy,  zgodnie  z  art.  24h  ust.  12  cyt.  wyżej  ustawy  w  terminie  do

30 października każdego roku przedstawia Radzie informację o:

1) osobach, które nie złożyły oświadczeń majątkowych lub złożyły je po terminie.  

Dokonując  analizy oświadczeń  pod tym kątem,  stwierdzam,  że  na  stan  ustawowy 15 radnych,

oświadczenia majątkowe  w terminie złożyli wszyscy radni.

2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z  

ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia.

Analizując oświadczenia pod kątem powyższego kryterium, stwierdzam, że złożone  oświadczenia

majątkowe  sporządzono  w  sposób  kompletny  i  staranny,  w  których  zgodnie  z  wymogami

wypełniono wszystkie pozycje wraz z  informacjami, o których mowa  w art. 24h ust. 1 ustawy o

samorządzie  gminnym z  określeniem przynależności  poszczególnych  składników majątkowych,

dochodów  i  zobowiązań  do  majątku  odrębnego  i   majątku  objętego  małżeńską  wspólnością

majątkową.

Drobne  niedokładności stwierdzono w oświadczeniach 3 radnych.

Biorąc pod uwagę charakter stwierdzonych niedokładności, Przewodniczący Rady nie występował

do  dyrektora  urzędu  kontroli  skarbowej  z  wnioskiem  o  kontrolę  złożonych  oświadczeń

majątkowych.

3) informacja Wojewody Wielkopolskiego dot. złożonych oświadczeń przez Burmistrza

i Przewodniczącego Rady.

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który poinformował, że pismem z dnia 20.10.2014 r. nr Nr KN-

V.414.202.2014.1 poinformowano  Radę  Miejską  w  Wyrzysku,  że  Burmistrz,  Pani  Maria

Bratkowska  złożyła  swoje  oświadczenie  majątkowe  w  terminie  i  nie  stwierdzono  w  nim

nieprawidłowości.  Przewodniczący  Rady,  Pan  Ireneusz  Przydział  złożył  swoje  oświadczenie

majątkowe w terminie i nie stwierdzono w nim nieprawidłowości.

4)informacja  Naczelnika  Urzędu  Skarbowego  w  Pile  i  Złotowie  dot.  oświadczeń

majątkowych za 2013 rok złożonych Burmistrzowi oraz Przewodniczącemu Rady.

W związku z faktem, iż informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego posiada klauzulę „tajemnica

skarbowa” sesja w cyt. punkcie nie była nagrywana.

Ad. 15 Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 14.35 Przewodniczący
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Rady zamknął XLVII sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:

Dagmara Pinkowska

podinsp. ds. obsługi rady gminy
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